
Protokół Nr XLV/2010 
 

 
z odbytej sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach 1015 do 1430. 
 
 
Obecnych 13 radnych na 15-sobowy skład Rady Miejskiej (lista obecności w załączeniu do 
protokołu). 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach: 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Bogusław Dziedzic 
        - Pan Włodzimierz Karlak
        - Pan Erwin Gallus  
        - Pan Szczepan Trembulak 
        - Pan Daniel Wilhelm 
        - Pan Paweł Giza 
        - Pani Gabriela Włoch 
        - Pan Jan Miemiec 
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Józef KałuŜny 
        - Pani Sabina Nowak-Tracz 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Zygmunt Tomala 
 
6. Dyrektor MGOK      - Pan Kryspin Nowak 
7. Dyrektor MGOPS      - Pani Krystyna Wolna 
8. Dyrektor ZUK      - Pan Dariusz Garncarek 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XLIV/2010 z dnia 27.07.2010 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok, 
b) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim Nr XXXIX/304/2010 z dnia 25 

lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy miejscowości Pakoszów” , 
c) wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości, 
d) wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych. 
6. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2010 roku. 
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7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
9. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zakończenie obrad. 
 
Ad1. Otwarcia XLV sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych i zaproszonych gości, stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum, przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję i projekty uchwał  oraz 
zaproponował włączenie dodatkowo do porządku obrad jako podpunkty 5e), 5f), 5g) trzech 
projektów uchwał w sprawie: 
5e) przyjęcia regulaminu udzielania pomocy  materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Gorzów Śl., 
5f) przystąpienia Gminy Gorzów Śl. do realizacji w latach 2010/2011 projektu systemowego 
p.n. „Niech słońce świeci dla wszystkich dzieci II” w ramach Poddziałania 9.1.1 Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
5g) przystąpienia Gminy Gorzów Śl. do realizacji  latach 2010/2011 projektu systemowego 
p.n. „Moja gmina – szansą na lepszą przyszłość” w ramach Poddziałania 9.1.2 Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
Ponadto Burmistrz Pan Artur Tomala zgłosił wycofanie z porządku obrad punktu 6. 
„Informacja o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2010 roku” z powodu nie 
wpłynięcia do dnia sesji opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Przewodniczący zaproponował poddać pod głosowanie włączenie 3-ch nowych projektów 
uchwał oraz wyłączenie pkt 6 z porządku obrad.  
Radni wyrazili zgodę na wprowadzenie zmian w porządku obrad jednogłośnie – 13 głosami 
„za” na 13 obecnych radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
Następnie Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer poddał pod głosowanie poprawiony 
porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XLIV/2010 z dnia 27.07.2010 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budŜetowej na 201 rok, 
b) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim Nr XXXIX/304/2010 z dnia 25 

lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy miejscowości Pakoszów” , 
c) wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości, 
d) wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych. 
e) przyjęcia regulaminu udzielania pomocy  materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Gorzów Śl. 
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f) przystąpienia Gminy Gorzów Śl. do realizacji w latach 2010/20111 projektu 
systemowego p.n. „Niech słońce świeci dla wszystkich dzieci II” w ramach 
Poddziałania 9.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

g) przystąpienia Gminy Gorzów Śl. do realizacji  latach 2010/2011 projektu 
systemowego p.n. „Moja gmina – szansą na lepszą przyszłość” w ramach Poddziałania 
9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
8. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad. 
 
W wyniku głosowania nowy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 13 głosami „za” 
na 13 obecnych na sesji radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, 
 
Ad4. Protokół Nr XLIV z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27.07.2010 r. został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Rade Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej) i jest do wglądu w biurze Rady 
Miejskiej. 
Nie wniesiono do protokołu uwag. 
 
Ad5a) Skarbnik Miasta Pani Agata Olejarz  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budŜetowej na 2010 rok.. 
W uchwale Nr XXXVI/282/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 16 grudnia 
2009 r. w sprawie uchwały budŜetowej  na 2010 rok wprowadza się następujące zmiany :  
w §  1-  Załącznik  nr 1  -  Dochody budŜetu gminy: 
I.   zwiększa  się dochody gminy o kwotę       68.573,00 zł 
II. zmniejsza się dochody gminy o kwotę     492.327,00 zł. 
w §  2-  Załącznik  nr 2  -  Wydatki budŜetu gminy: 
I.  zwiększa  się wydatki budŜetu gminy o kwotę       587.973,00 zł 
II. zmniejsza  się wydatki budŜetu gminy o kwotę   1.011.727,00 zł , 
Stan rezerwy ogólnej po zmianach wynosi   65.500,00 zł.     
Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                       19.275.615,72 zł 
      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu   2.054.275,00 zł 
         administracji rządowej                                                                                 
2). Przychody                                                                                                      5.810.425,00 zł                                                                                       
3).  Wydatki                                                                                                      24.181.172,52 zł                                      
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                          2.054.275,00 zł 
        administracji rządowej                                                                                                                                                
4). Rozchody                                                                                                          904.868,20 zł. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej. 
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Uchwała Nr XLV/343/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok została podjęta przez Radę Miejską 12 
głosami „za” i 1 „przeciw” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-sobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5b) Sekretarz Miasta Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. Nr XXXIX/304/2010 z dnia 25 lutego 2010 r. w 
sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Pakoszów”. Zmiana planu wynika z 
wytycznych Urzędu Marszałkowskiego i polega na wydłuŜeniu okresu realizacji 
zaplanowanych zadań w czasie tj. od 2010 do 2016 roku, we wcześniejszej uchwale był to 
okres 5 lat.  
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej. 
 
Uchwała Nr XLV/344/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. Nr XXXIX/304/2010 z dnia 25 
lutego 2010 r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Pakoszów”. została 
podjęta przez Radę Miejską  jednogłośnie - 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych 
na 15-sobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5c) Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na zamianę nieruchomości informując, Ŝe zamiana dot. gruntów w KrzyŜanowicach i ma na 
celu uporządkowanie stanu faktycznego, a koszt tego przedsięwzięcia to koszty notarialne ok. 
2000 zł. Radni zaproponowali by nie było Ŝadnych dodatkowych dopłat przy zamianie działek 
o róŜnej wielkości.  
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono innych uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej. 
 
Uchwała Nr XLV/345/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości  została podjęta przez Radę Miejską 12 
głosami „za” i 1 „przeciw” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-sobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5d) Burmistrz p. Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 
Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych informując, Ŝe działka dot. rowu przydroŜnego w 
Budzowie i gmina ma obowiązek przejąć go na swój stan. 
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Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej. 
 
Uchwała Nr XLV/346/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości 
stanowiącej własność Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych. została podjęta 
przez Radę Miejską jednogłośnie - 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-
sobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5e) Dyrektor MGOPS Pani Krystyna Wolna przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy Gorzów Śl. Uchwała dot. uczniów zamieszkałych i 
zameldowanych na terenie Gminy Gorzów Śl., nie ma znaczenia do jakiej miejscowości 
dojeŜdŜają do szkoły. Stypendia będą wypłacane w ilości i wysokości zaleŜnej od wysokości 
otrzymanych środków. 
Radna p.ElŜbiera Lepszy zaproponowała, by uchwała wraz z regulaminem była wywieszona 
na tablicach ogłoszeń na terenie sołectw.   
Sekretarz poinformował, Ŝe o moŜliwości starania się o stypendium informują szkoły a 
ponadto uchwała i regulamin będą opublikowane na stronie BIP urzędu. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono innych uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej. 
 
Uchwała Nr XLV/347/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Gorzów Śl.. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 13 głosami „za”  na obecnych na sesji 13 radnych na 15-sobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad.5f). Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: przystąpienia 
Gminy Gorzów Śl. do realizacji w latach 2010/2011 projektu systemowego p.n. „Niech słońce 
świeci dla wszystkich dzieci II” w ramach Poddziałania 9.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki.  W związku z otrzymaniem informacji w dniu 06.09.2010 r. o zatwierdzeniu w/w 
projektu z listy rezerwowej w/w  uchwała nie została przestawiona wcześniej na posiedzeniu 
wspólnym komisji. Na realizację projektu gmina przeznaczy tylko 1,5 %  całej sumy projektu 
tj. ok. 3.000 zł.   
Radny p..J.Kinach zapytał, czy zostaną przedłuŜone godziny otwarcia przedszkoli. Sekretarz 
odpowiedział, Ŝe zostaną wydłuŜone godziny otwarcia, ponadto w ramach tego programu 
będą dodatkowe zajęcia dla dzieci. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
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W związku z tym, Ŝe uchwała nie była rozpatrywana na posiedzeniu wspólnym stałych  
komisji Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer odczytał projekt uchwałę przed 
przystąpieniem do głosowania. 
 
Uchwała Nr XLV/348/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie przystąpienia Gminy Gorzów Śl. do realizacji w latach 2010/2011 projektu 
systemowego p.n. „Niech słońce świeci dla wszystkich dzieci II” w ramach Poddziałania 
9.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 13 głosami „za”  na obecnych na sesji 13 radnych na 15-sobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5g). Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Gorzów Śl. do realizacji w latach 2010/2011  projektu systemowego p.n. „Moja gmina 
– szansą na lepszą przyszłość” w ramach Pooddziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki.. Program dot. szkół z przeznaczeniem na m.in. zakup sprzętu, organizację 
dodatkowych zajęć i nie wymaga wkładu własnego gminy.  
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  
 
W związku z tym, Ŝe uchwała nie była rozpatrywana na posiedzeniu wspólnym stałych  
komisji Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer odczytał projekt uchwałę przed 
przystąpieniem do głosowania. 
 
Uchwała Nr XLV/349/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 07 września 2010 r. w 
sprawie przystąpienia Gminy Gorzów Śl. do realizacji w latach 2010/2011  projektu 
systemowego p.n. „Moja gmina – szansą na lepszą przyszłość” w ramach Pooddziałania 9.1.2 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.” została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 
13 głosami „za”  na obecnych na sesji 13 radnych na 15-sobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Przerwa od 1100 do 1130 
 
Ad6. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował radnych, Ŝe do 
12 września tj. na 2 miesiące przed upływem kadencji radni zobowiązani są do złoŜenia 
oświadczeń majątkowych. Skarbnik Pani Agata Olejarz poinformowała równieŜ, Ŝe jest 
przygotowany wykaz diet radnych na dzień 06.09.2010 r. w celu ujęcia w oświadczeniach 
majątkowych. 
Ponadto podziękował organizatorom tegorocznych doŜynek gminnych za zaangaŜowanie. 
 
Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu) 
Ponadto poinformował o planowanych remontach dróg na terenie gminy Gorzów Śl.. m.in.: 
- planowany jest II etap budowy drogi Gorzów Śl. ul,. Jaronia do Pawłowic „Brody” – 
zadanie Zarządu Powiatowego Dróg -  realizacja 2011 r., 
-  remont drogi Dębina Praszka – zadanie jest wpisane w plan finansowy Zarządu Dróg 
Krajowych - realizacja 2011 r., 
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-  przebudowa ulic Gorzów Śl. ul. Kluczborska, Kościelna, Rynek, Byczyńska – realizacja w 
2011 (zadanie dofinansowane z RPO),  
- będzie  złoŜony  wniosek na dofinansowanie z tzw. „schetynówki”  remontu ulic:  
Piaskowa-Piłsudskiego-K.Miarki, realizacja  - 2011 rok. 
W związku z w/w remontami dróg będzie bardzo utrudniony ruch w mieście i poprosił o 
informowanie mieszkańców gminy o takich utrudnieniach. 
 
Ponadto poinformował : 
-  o artykule z gazety otrzymanej z Landsbergu nt. pobytu dzieci z naszej gminy w 
Landsbertgu (do wglądu), 
-  o wizycie w naszej gminie przedstawicieli (sportowców) z Landsbergu grających w piłkę 
ręczną, 
- o przyjęciu przez Nadzór bez zastrzeŜeń uchwały z poprzedniej sesji w sprawie zwolnień od 
podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie 
gminy Gorzów Śl.. w ramach pomocy de minimis (uchwała jest juŜ opublikowana w 
dzienniku urzędowym woj. opolskiego  i wchodzi w Ŝycie z dniem 17 września 2010 r.). 
 
Następnie podziękował organizatorom doŜynek gminnych oraz sołtysom za czynny udział 
sołectw  i przedstawił zajęte miejsca za koronę doŜynkową i korowód oraz wręczył tym 
sołtysom, którym nie miał moŜliwości wręczenia na doŜynkach, podziękowania na piśmie. 
Odczytał równieŜ listy Marszałków Województwa Pana Józefa Kotysia oraz  Pani Teresy 
Karol i Starosty Pana Jana Kusa z gratulacjami z okazji doŜynek. 
 
Ad9.Burmistrz p. Artur Tomala poinformował Radnych o wpłynięciu do urzędu wniosku 
osoby prywatnej w sprawie odzysku dachówki ze szkoły Jastrzygowicach. Obiekt ten był 
wystawiany na sprzedaŜ lecz nie znaleziono nabywcy i nadaje się tylko do rozbiórki. . 
Zaproponował by wyrazić zgodę na rozbiórkę całego budynku (nie tylko dachówki) wraz z 
uporządkowaniem terenu do poziomu zerowego w zamian za odzyskaną dachówkę i gruz 
oraz spisać przed rozpoczęciem prac rozbiórkowych z tą osobą stosowną umowę.  Sołtys wsi 
Jastrzygowice p. Daniel Wilhelm odczytał pozytywną opinię Rady Sołeckiej wsi w sprawie 
wyraŜenia zgody na rozbiórkę całego obiektu (opinia w załączeniu). Następnie Burmistrz 
poprosił radnych o przegłosowanie wniosku wraz z postawionymi warunkami. 
W wyniku głosowania zaopiniowano   p o z y t y w n i e   wniosek w sprawie rozbiórki 
budynku byłej szkoły w Jastrzygowicach z uporządkowaniem gruntu do poziomu zerowego w 
zamian za odzyskaną dachówkę i gruz i podpisanie stosownej umowy na rozbiórką - 
jednogłośnie (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy skład Rady 
Miejskiej). 
 
Następnie Burmistrz p. Artur Tomala poinformował o wpłynięciu do Urzędu pisma firmy 
telefonii komórkowej w sprawie wyraŜenia zgody na postawienie na terenie Zakładu Usług 
Komunalnych (obok wodociągów ul. Towarowa)) wieŜy przekaźnikowej.  Teren jest ZUK 
lecz właścicielem jest gmina. Obecny na sesji Dyrektor ZUK p. D.Garncarek odczytał 
powyŜsze pismo, informując, Ŝe czynsz m-czny wyniesie 900 zł. + VAT i poprosił radnych o 
opinię w powyŜszej sprawie. 
W wyniku głosowania zaopiniowano   p o z y t y w n i e    przygotowanie na następną sesję 
projektu uchwały w sprawie dzierŜawy gruntu pod stację przekaźnikową na okres 10 lat  - 
jednogłośnie (12 głosami „za” na obecnych na sesji 12 radnych na 15-sobowy skład Rady 
Miejskiej). 
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Sołtys wsi Goła Pani Wioletta Brunsz podziękowała w imieniu mieszkańców wsi za 
wybudowanie drogi Goła-Zdziechowice i zgłosiła usterki do usunięcia m.in. brak przepustów 
na pola oraz nieuporządkowany plac po składowaniu materiałów przez wykonawcę drogi. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe osoby, które są zainteresowane przepustami na swoje grunty 
proszone są o zgłaszanie tego faktu w urzędzie u p.Struzika. Natomiast w sprawie pozostałych 
zastrzeŜeń to przed odbiorem będzie jeszcze jedna wizyta robocza i sprawy te zostaną 
wyjaśnione 
 
Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer odczytał pismo-wniosek Konwentu Sołtysów 
Gminy Gorzów Śl.. w sprawie przeznaczenia kwoty pienięŜnej dla sołectw uczestniczących i 
prezentujących swoje korony doŜynkowe oraz korowody na doŜynkach gminnych w dniu 
05.09.2010 r. Przewodniczący zapytał Skarbnika czy jest moŜliwe sfinansowanie takich 
wydatków ze środków funduszu sołeckiego. Skarbnik odpowiedziała, Ŝe z funduszu 
sołeckiego nie mona finansować doŜynek bowiem środki te są przeznaczone na zadania 
gminne. 
Sołtys wsi Zdziechowice Pan W.Karlak poprosił o ponowne przedyskutowanie problemu, 
bowiem za darmo nikt nie chce brać udziału w przygotowywaniu korony i korowodu. 
Sekretarz p. Roland Fabianek zaproponował moŜliwość zwrotu pieniędzy tylko za materiał 
uŜyty do przygotowania korony bądź korowodu lecz za pracę nie moŜna zapłacić. W tym 
roku jest juŜ po doŜynkach ale w przyszłym roku np. z puli przekazanej na doŜynki do 
MGOK sołectwa mogą otrzymać zwrot za materiały na podstawie rachunków. . 
W tym momencie głos zabrał obecny na sesji Dyrektor MGOK Pan Kryspin Nowak i 
poinformował, Ŝe jest  taka moŜliwość lecz na dzień dzisiejszy dom kultury juŜ wykonuje 
dodatkowe obowiązki tj. pomaga Grupom Odnowy Wsi składać wnioski na dofinansowania 
oraz rozliczać wnioski zrealizowane.  
Podziękował równieŜ za otrzymane środki w kwocie 2.500 zł. na działalność sekcji tenisa 
stołowego. 
 
Skarbnik p.Agata Olejarz przedstawiła równieŜ stopień wykorzystania funduszu sołeckiego 
oraz środków z Odnowy Wsi przez poszczególne sołectwa. KaŜde wykorzystanie środków 
wymaga przesunięcia środków w budŜecie w drodze uchwały i w związku z tym 
wykorzystanie środków jest moŜliwe do października, bowiem 12 listopada Rada przestaje 
działać. Wydatki mogą być udokumentowane fakturą bądź rachunkiem a płatność moŜe być 
realizowana przelewem lub gotówką.  
 
Sołtys wsi Skrońsko  p. .KałuŜny  zgłosił wniosek, by gmina przejęła od Zarządu Dróg 
Powiatowych drogę ze Skrońska do Biskupic. Droga ta jest w coraz gorszym stanie  a Zarząd  
nie jest zainteresowany jej remontem. Burmistrz odpowiedział, Ŝe Zarząd Dróg Powiatowych 
chciał przekazać gminie drogę tylko w utrzymanie, ale bez przekazywania środków 
finansowych. Przewodniczący Rady p. Roman Neugebauer dodatkowo wyjaśnił, Ŝe powiat 
otrzymuje tzw. subwencję wyrównawczą na utrzymanie dróg i jej wysokość jest uzaleŜniona 
od długości dróg, stad  nie jest zainteresowany wyzbywaniem się takich dróg. 
 
 
Sołtys wsi Kobyla Góra p. B.Dziedzic  zgłosił problemy z dowozem dzieci do szkół tj. 
kierowca autobusu bardzo się spieszy bowiem ma mało czasu zaplanowanego na dowóz 
dzieci do szkoły i z tego powodu moŜe dojść do wypadku. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe problem ten jest juŜ załatwiony, bowiem PKS, który realizuje 
dowóz dzieci w gminie chciał wykonać do zlecenie trzema autobusami ale postawiono 
warunek , by dowóz dzieci odbywał się min. 4 autobusami tak jak było w umowie z PKS. 
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Sołtys wsi Pawłowice p. E.Jonek zaapelowała do sołtysów, by zgłaszali nazwiska właścicieli 
posesji do konkursu na najlepsze gospodarstwo  na organizowany w dniach 18-19 września 
br. Oktoberfest w Pawłowicach. 
 
Przewodniczący Rady p. Roman Neugebauer zgłosił, Ŝe podczas koszenia rowów jedna 
studzienka na ul. Oleskiej w Gorzowie Śl. uległa uszkodzeniu (jest zarwana). Dyrektor ZUK 
p. D.Garncarek odpowiedział, Ŝe uszkodzenie zostało zgłoszone i studzienka będzie 
naprawiona przez firmę wykonującą kanalizację..  
 
Radny p. H.Mrozek zapytał, kiedy rozpocznie się budowa sklepu na działce przy ul. 
Byczyńskiej oraz  czy  działka ta zostanie wykoszona ? 
Sekretarz odpowiedział, ze gmina nie moŜe nakazać właścicielowi posesji, by uporządkował 
bądź wykosił swoją działkę bo brak takiego przepisu. Natomiast firma, która kupiła tę działkę 
w najbliŜszym czasie otrzyma pozwolenie na budowę i moŜe jeszcze w tym roku rozpocznie 
budowę. 
 
Radny p. R.Gnacy zapytał czy będzie oficjalne otwarcie drogi powiatowej w Kozłowicach 
oraz czy skrzyŜowanie będzie zmienione ? 
Sekretarz odpowiedział, Ŝe jest to droga budowana ze środków Zarządu Dróg Powiatowych 
więc nie będzie oficjalnego otwarcia drogi. Natomiast na skrzyŜowaniu 2 wysepki w stronę 
Biadacza zostaną spłaszczone, ale nie będzie ronda. 
 
Sekretarz przedstawił sprawę sprzedaŜy samochodu straŜackiego Star z Kozłowic do Skotnicy 
na zasadzie porozumienia między gminami Gorzów Śl.. i Praszka. za kwotę 5.000 zł. 
Radni zaakceptowali tę propozycję z zastrzeŜeniem, by nowy samochód przekazać do 
Kozłowic dopiero po sprzedaŜy Stara i przekazaniu sam. Mercedes do OSP Pawłowice.  
W wyniku głosowania zaopiniowano   p o z y t y w n i e    sprzedaŜ samochodu Star do 
Skotnicy na zasadzie porozumienia  z Gminą Praszka - jednogłośnie (10 głosami „za” na 10 
obecnych na sesji radnych na 15-osoby skład Rady Miejskiej). 
 
Burmistrz przedstawił radnym zamiar zakupu na cele reprezentacyjne albumu Opolskie 
Kościoły Drewniane w cenie 45 zł. za 1 egz. 
Poinformował równieŜ radnych, Ŝe w dniach 1-3 października br. przyjeŜdŜają z wizytą 
partnerską do naszej Gminy przedstawiciele z Landsbergu i trzeba ustalić program ich pobytu. 
Więcej na ten temat przedstawi na następnej sesji. Ponadto w przyszłym roku jest planowane 
przyjęcie dzieci z Landsbergu na wakacje (w tym roku były dzieci  z Gorzowa w 
Landsbergu). 
 
Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad i podziękował za udział w obradach zamykając XLV sesję Rady 
Miejskiej. 
 
 
Protokołowała:      Przewodniczył: 
 
L.Famuła       Roman Neugebauer 


